
Protokół nr 26/2021 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

z dnia 12.10.2021 r. 

 

 

W posiedzeniu odbytym w Bibliotece Kultury w Iłowej uczestniczyło 4 osoby. 

 

 

W posiedzeniu uczestniczyły następujące osoby: 

1. Tomasz Słomiński                        -       przewodniczący Komisji 

2. Mieczysław Jakubowicz             -       członek Komisji 

3. Ilona Krawczyk                             -       członek Komisji 

4. Zygmunt Sygnowski                    -       członek Komisji 

Nieobecny 

1. Fryderyk Roszak 

W związku z wymaganą liczbą osób, obrady są prawomocne. 

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyły osoby: 

1. Przewodniczący Rady Miejskiej Mirosław Wdowiak 

2. Radny Edward Lesiak 

3. Pani Sekretarz Aldona Slipaczek-Jurek 

4. Przedstawiciele grupy osób wnoszących petycję 

5. Przedstawiciele inwestora 

 

 

Temat posiedzenia: 

1. Ponowienie petycji związanej z budową farmy fotowoltaicznej w Jankowej Żagańskiej. 

2. Petycja dotycząca stworzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

z przeznaczeniem pod zabudowę mieszkalną dla części Jankowej Żagańskiej. 

3. Petycja dotycząca ustanowienia odpowiedniej odległości od zabudowań mieszkalnych farmy 

fotowoltaicznej. 

 

Komisja w głosowaniu jawnym przyjęła następujący porządek obrad: 

 

1. Zapoznanie się z petycjami 

2. Wysłuchanie stron 

3. Dyskusja i podjęcie decyzji dotyczących petycji                                                       

 

Ad.1 W związku z ponowieniem petycji, która była rozpatrywana przez Radę 

(Uchwała  Nr 243/8/XXXII/21 z dnia 24 czerwca 2021 r.)  i uznana za bezzasadną,  komisja  ponownie 

wysłuchała  argumentów  strony wnoszącej petycję oraz przedstawicieli inwestora. W toku dyskusji 

komisja uznała że, wnoszący petycję nie wskazali nowych okoliczności w przedmiotowej sprawie i 

pozostawia się ponowną petycję Państwa K. bez rozpatrzenia. 

 

Ad. 2. Odnośnie petycji,  która wpłynęła  do Rady Miejskiej w Iłowej 16 lipca 2021 r. od Państwa 

K. dotycząca stworzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego z przeznaczeniem pod 

zabudowę mieszkalną dla części Jankowej Żagańskiej komisja uznała, że Rada nie jest właściwym 

organem do rozpatrzenia w/w petycji i przekazała do właściwego podmiotu. 

 



Ad. 3. Odnośnie petycji, która wpłynęła do Rady Miejskiej w Iłowej dnia 23 sierpnia 2021 r. 

dotyczącej ustanowienia odpowiedniej odległości  zabudowań mieszkalnych od farmy fotowoltaicznej, 

komisja jednogłośnie stwierdziła, że petycja dotyczy określenia odległości  co nie należy do 

kompetencji Rady. W związku z powyższym, Rada nie jest właściwym organem do rozpatrzenia w/w 

petycji i skierowała ją do właściwego podmiotu. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Posiedzenie Komisji trwało nieprzerwanie od godz. 15.00 do godz. 16.30. 

 

 

Podpisy (przewodniczący i Sekretarz): 

 

 

Tomasz Słomiński             ……………………………………………… 

                                                     (Przewodniczący) 

 

                                                           

 

 


